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ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CURTEA DE ARGEȘ 

 

 
 

 

La sedinta extraordinara convocata de indata in data de 14 noiembrie 2023, ora 15,00, desfasurata la sediul Primariei 
Municipiului Curtea de Arges si convocata in baza Dispozitiei Primarului nr. 999/13.11.2023 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: 
Andrei Ionuț, Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru, Deaconu Marius, Draganeci Mihai Bogdan, Dumitrache 
Maria, Dumitrache Ștefan, Georgescu Doru, Lica Emanoil Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, Moisescu Marius 
Octavian, Petrescu Daniel,  Răduțu Babeț Ana, Stancu Alexandra-Loredana, Șerban Ion, Tița Nicolae Cătalin – 18 din totalul de 18 aflati in 
functie. 

Nu au fost consilieri absenti.  
Au participat la sedinta si la vot on-line: Andrei Ionuț, Badea Florian, Deaconu Marius, Georgescu Doru, Marina Ionuț Bogdănel, 

Marinescu Ion Mădălin, Tița Nicolae Cătalin. 
Presedinta de sedinta, doamna Radutu Babet Ana, supune la vot ordine de zi care cuprinde:  

1.Aprobarea  procesului verbal  încheiat  în  ședința  extraordinară convocată de îndată din data de 08.11.2023. 
2. PROIECT DE HOTARARE  privind aprobarea documentatiei tehnico-economice faza Studiu de fezabilitate cu elemente de 
documentatie de avizare a lucrarilor de interventii, a Indicatorilor tehnico-economici precum si a Devizului general pentru obiectivul de 
investiții „Producerea energiei electrice din surse regenerabile etapa II” 

- prezinta dl. Primar 
3. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea  investiției ”PRODUCEREA ENERGIEI ELECTRICE DIN SURSE REGENERABILE 
ETAPA II”, aprobarea depunerii proiectului spre finanțare cât și valorea totală a acestuia 

- prezinta dl. Primar 
4. PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local al municipiului Curtea de Argeș pe anul 2023 

- prezinta dl. Primar 
Ordinea de zi este aprobata cu 18 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 1: Aprobarea  procesului verbal  încheiat  în  ședința  extraordinară convocată de îndată din data de 

08.11.2023. 
Doamna secretar general supune la vot procesul verbal al sedintei extraordinare convocată de îndată din data de 08.11.2023. 

Este aprobat cu  18 voturi „Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 2: PROIECT DE HOTARARE  privind aprobarea documentatiei tehnico-economice faza Studiu de 

fezabilitate cu elemente de documentatie de avizare a lucrarilor de interventii, a Indicatorilor tehnico-economici precum si a Devizului 
general pentru obiectivul de investiții „Producerea energiei electrice din surse regenerabile etapa II”. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel ii spune domnului Primar ca este prima data cand ii multumeste pentru tot ce a facut, pentru munca 

depusa, dar acum doi ani cand a intrebat i s-a spus ca nu se mai poate face nimic cu fostul parc. 
Domnul Primar precizeaza ca s-a luat totul de la zero. 
Domnul Petrescu Daniel crede ca au invatat din experienta anterioara si trebuie mai multa atentie pentru a nu se mai intampla ca 

data trecuta. 
Domnul Primar considera ca atunci cand o firma care executa o lucrare intra in insolventa, nu este nici vina dumnealor si nici 

vina primarului. 
Domnul Serban Ion intreaba ce se va face cu acele echipamente, daca se caseaza sau daca se mai pot folosi. 
Domnul Primar  arata ca nu se mai pot folosi pentru aceeasi destinatie. In ceea ce priveste casarea, nu stie daca s-a terminat 

procesul cu insolventa. Oricum se vor casa din ele si ce se mai poate folosi, se va folosi. 
Domnul Marina Bogdan intreaba daca la vechiul proiect a existat avizul tehnic de racordare. In teorie ar fi trebuit sa existe daca 

s-a ajuns pana in stadiul de executie. 
Doamna secretar general arata ca au avut aviz tehnic de racordare pentru vechiul proiect si nu exista temere ca nu l-ar obtine si 

de aceasta data. 
Domnul Marina Bogdan intreaba pe ce valori. 
Doamna secretar general nu poate spune valoarea la acest moment, crede ca peste 400 KW si ca au avut si acel aviz tehnic de 

racordare. Probabil ca atunci solutiile tehnice nu erau atat de performante ca acum si se indoieste ca nu vor obtine avizul tehnic de 
racordare, avand in vedere ca este vorba de municipiu. 

Domnul Marina Bogdan arata ca din informatiile dumnealui, pentru Arges sunt undeva la peste 400 MW in avize si studii in curs, 
consumul este undeva la 150 MW. Orice lege a fizicii spune ca atunci cand produci, ceea ce produci trebuie sa se duca undeva. Evident 
ca vor vota acest proiect, dar arata ca trebuie mare atentie la acest aviz tehnic de racordare, pentru ca specialistii in domeniu spun ca de 
fapt asta este primul document care ar trebui luat in conditiile unui proiect solar. Profesionist ar fi fost sa fie deja acest aviz tehnic de 
racordare. Faptul ca se face acest parc fotovoltaic dincolo de cladiri, pentru ca ar fi fost mult mai usor sa se faca, de exemplu, pe spital, pe 
primarie, pe cladirile care apartin U.A.T.-ului, atunci puteau sa devina prosumatori. 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta extraordinara convocata de indata a Consiliului Local     

 din data de 14 noiembrie 2023 
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Doamna secretar general intelege ca are temerea ca nu le vor permite sa urce toata energía in retea. Arata ca ANRE urmeaza 
sa inainteze niste norme tehnice de aplicare. Precizeaza ca este vorba de un fond gestionat de Ministerul Energiei si nu crede ca nu vor 
obtine acel aviz tehnic de racordare, pentru ca indeplinesc toate conditiile plus ca va fi o compensare. Vor avea un indicator de 40-45% 
din energie, iar facturile vor fi prin compensare. 

Domnul Marina Bogdan afirma ca este vorba de productia care se trimite in retea, iar apoi reteau trebuie sa o livreze undeva. 
Domnul Viceprimar spune ca municipiul isi va consuma singur energía. Nu vor intra in reteaua de medie, vor intra in reteaua de 

distributie. 
Domnul Marina Bogdan afirma ca intradevar vor intra in reteaua de distributie si asa cum a mai spus, inaintea dumnealor, in 

avizare si in studii sunt  deja 400 MW. 
Domnul Andrei Ionut intelege ca exista niste temeri din partea domnului Marina, insa in acest caz fiind vorba de un proiect de 

asemenea amploare, in interesul unui UAT, nu crede ca vor fi probleme in obtinerea avizului tehnic de racordare. 
Domnul Marinescu Madalin nu crede ca trebuie sa isi faca probleme din acest punct de vedere si arata ca acei 400 MW sunt 

aferenti, in mare parte, celui mai mare parc fotovoltatic din Europa de Est, cel de la Bradu. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 

  Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea  investiției ”PRODUCEREA ENERGIEI ELECTRICE DIN 
SURSE REGENERABILE ETAPA II”, aprobarea depunerii proiectului spre finanțare cât și valorea totală a acestuia. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu sunt discutii. Presedinta de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local al municipiului Curtea de Argeș pe anul 
2023. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion intelege ca este vorba de sumele defalcate din TVA pentru burse. 
Presedinta de sedinta precizeaza ca bursele se vor da prin intermediul inspectoratelor si nu prin primarii ca pana acum si atunci 

banii se retrag. 
Domnul Petrescu Daniel arata ca in municipiu sunt  si copii cu merite deosebite. 
Domnul Primar precizeaza ca trebuie venit cu astfel de propuneri pentru buget. 
Domnul Petrescu Daniel observa o sponsorizare si intreaba daca este singura sponsorizare. 
Domnul primar arata ca vor mai fi si altele si se vor introduce in buget cand se va veni cu ele. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 
Se declara sedinta inchisa. 
 
 
 

 
                        Presedinte de sedinta                                                               Secretar general al municipiului 

                                        RADUTU-BABET ANA                                                      ISABEL JANINA ZARIOIU 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Curtea de Arges – 14.11.2023 

 

 


